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SAIMNIECISKO  LIETU  KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 16.janvārī            Nr.1 
 
Sēde sasaukta pulksten 13.00 

Sēde atklāta pulksten 13.00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē 

Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts 
 
Sēdi vada:  Aigars Roga – Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētājs 
 
Sēdi protokolē:  Ilva Asejeva – pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti: Agris Krastiņš - Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētāja vietnieks (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Vents Armands Krauklis – Saimniecisko lietu komitejas loceklis   
Dace Bašķe – Saimniecisko lietu komitejas locekle  
Guntis Albergs – Saimniecisko lietu komitejas loceklis 
Jānis Anže - Saimniecisko lietu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Juris Žurovičs - Saimniecisko lietu komitejas loceklis 
 

Sēdē piedalās:  Agnis Birkavs - pašvaldības domes deputāts 
   Gita Avote – pašvaldības domes deputāte 
    
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
   Nauris Ozols – izpilddirektors 

Gints Stālmeisters – izpilddirektora vietnieks  
Daniels Minajevs – Juridiskās nodaļas vadītājas vietnieks juridiskajos jautājumos 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Dace Pūce -Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 
Inga Aleksejeva – Projektu vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 
    Arita Ārgale – Personāla nodaļas vadītāja 

Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs 
Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības 
jautājumos 
Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists 
Inārs Šalders – Teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītāja vietnieks 

   Dainis Lapiņš - Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs 
   Valdis Šaicāns – Vijciema un Zvārtavas pagastu pārvaldes vadītājs 

Ligita Sīmane – Valkas pagasta pārvaldes vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Andra Everte - Priekšsēdētāja sekretariāta sekretāre (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
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Zane Mīļā – Valkas pagasta saieta nama “Lugažu muiža” vadītāja (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 
   Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagastu pārvaldes vadītājs 
 

A.Roga ierosina papildināt sēdes darba kārtību ar 1 (vienu)  jautājumu “Par Kārķu komunālas 
saimniecības traktora vadītāja darba samaksas kārtību un algas likmi”. 

  
Darba kārtība: 
 

1. Par sniega novietošanu ielas malā un ceļazīmes uzstādīšanu Blaumaņa ielā, Valkā  

2. Par ierosinājumu uzstādīt ceļa zīmi Smilšu ielā, Valkā 

3. Par ierosinājumu uzstādīt ceļa zīmi Semināra ielā, Valkā 

4. Par ēkas piešķiršanu Komunālās saimniecības nodaļas darbības nodrošināšanai 

5. Par projektu zemes vienībā "Meža Tači" 

6. Par grozījumiem Pilsētas  teritorijas apsaimniekošanas nodaļas darbinieku amatu vietu un darba 

samaksas sarakstā 

7. Par grozījumiem Vijciema pagasta pārvaldes Komunālās saimniecības darbinieku amata vietu un 

darba samaksas sarakstā 

8. Par Kārķu komunālas saimniecības traktora vadītāja darba samaksas kārtību un algas likmi 
 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 6 deputāti (A.Roga, V.A.Krauklis, J.Anže, A.Krastiņš, 
D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Saimniecisko 
lietu komitejas sēdes Nr.1 darba kārtību. 
 
Deputāts G.Albergs ierodas sēžu zālē pulksten 13:05 
 

1.§ 
Par sniega novietošanu ielas malā un ceļazīmes uzstādīšanu Blaumaņa ielā, Valkā 

_________________________________________________________________________________ 

(A.Roga, V.A.Krauklis, J.Žurovičs, G.Albergs, J.Anže) 

 
Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), G.Stālmeisters 
Debatē: A.Roga, V.A.Krauklis, J.Žurovičš, G.Albergs, J.Anže 
G.Stālmeisters paskaidro lietas būtību, norādot, ka iesnieguma iesniedzēja sava īpašuma žogu ir novietojusi 
aiz sava īpašuma robežām, tuvu ceļam, tāpēc arī sniega vaļņi ir ļoti tuvu žogam, kā arī informē par otro 
iesniedzējas lūgumu, ka vienojoties ar Pašvaldības policiju ir konstatēts, ka būtu lietderīgi izvietot ceļazīmi 
“Stāvēt aizliegts” uz minētā ceļa posma Raiņa ielas un Blaumaņa ielas stūra. 
V.A.Krauklis jautā, vai ir runāts ar iesnieguma iesniedzēju par neatbilstošu žoga izvietošanu, uz ko 
G.Stalmeisters atbild, ka nē, bet konsultējoties arī ar Juridiskās nodaļas vadītājas vietnieci zemes pārvaldības 
jautājumos L.Engeri, izlemts jautājumu pārrunāt arī ar mājas Jaunā ielā 6, Valkā īpašnieci. 
J.Žurovičs jautā, vai smagās automašīnas vispār var iebraukt pilsētā.  
G.Albergs informē, ka ir runājis ar smagās mašīnas šoferi, kas ir gatavs pārvirzīt mašīnu, lai varētu notīrīt 
sniegu un izsaka viedokli par zīmju izvietošanu pilsētā. G.Stālmeisters  informē, ka ir vairākkārtīgi runājis ar 
šīs automašīnas šoferi, bet nav atrasts risinājums. 
J.Anže uzskata, ka šajā posmā nav nepieciešama zīmes uzstādīšana. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39. pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
6 deputāti (A.Roga, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, D.Bašķe, G.Albergs, J.Žurovičs)  PRET -  1 deputāts (J.Anže), 
ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atbalstīt ceļa zīmes izvietošanu “Stāvēt aizliegts” Blaumaņa ielā, Valkā ceļa posmā no Raiņa ielas 
līdz Zaļai ielai. 

2. Uzdot izpilddirektora vietniekam G.Stālmeisteram sniegt atbildi iesnieguma iesniedzējai, skaidrojot 
viņai piedošā īpašuma robežas. 

3. Par lēmuma izpildi atbild izpilddirektora vietnieks. 
 

 
2.§ 

Par ierosinājumu uzstādīt ceļa zīmi Smilšu ielā, Valkā 
____________________________________________________________________________ 

(A.Roga, G.Albergs,V.A.Krauklis) 
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Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), G.Stālmeisters 
Debatē: A.Roga, G.Albergs,V.A.Krauklis 
G.Stālmeisters informē, ka saskaņā ar Ceļu satiksmes noteikumiem automašīnu nevar novietot tuvāk kā 5 
m no krustojuma, kas patreiz tiek darīts, bet ievērojot šo noteikumus citas ceļazīmes nebūtu nepieciešamas. 
Notiek diskusija par veterinārās klīnikas atrašanās vietu un ar to saistītiem gadījumiem. G.Stālmeisters 
uzskata, ka nav nepieciešams uzstādīt papildus zīmes, un G.Albergs ierosina informēt arī Valsts policijas 
darbiniekus, lai pievērš vairāk uzmanības šim krustojumam. 
Notiek diskusija par iespējamajiem risinājumiem. 
V.A.Krauklis ierosina pārrunāt ar veterinārās klīnikas vadītāju par situāciju, aicinot iesaistīties jautājuma 
risināšanā, kam piekrīt arī A.Roga. 
V.A.Krauklis ierosina izvietot uz Sēlijas ielas zīmi 30km/h no tilta puses. Notiek diskusija par šādas zīmes 
nepieciešamību. 
Komitejas locekļi konstatē, ka būtu lietderīgi izvietot zīmi 30 km/h uz Sēlijas ielas, kā arī balstoties uz Ceļu 
satiksmes noteikumiem, kas jau ierobežo automašīnu novietošana tuvāk par 5 m no krustojuma, nebūtu 
nepieciešamas izvietot citas papildus zīmes, kā arī veikt situācijas skaidrojumu un pārrunāt ar veterinārās 
klīnikas vadītāju par automašīnu novietošanu klīnikas apmeklētājiem. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39. pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
7 deputāti (A.Roga, V.A.Krauklis, J.Anže, A.Krastiņš, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs)  PRET -  nav, 
ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atbalstīt ierobežojošās ceļa zīmes “30” izvietošanu Sēlijas ielā, Valkā posmā no Sēlijas ielas tilta pār 
Pedeles upi. 

2. Uzdot izpilddirektora vietniekam G.Stālmeisteram sniegt atbildi iesnieguma iesniedzējam. 
3. Par lēmuma izpildi atbild izpilddirektora vietnieks 

 
 

3.§ 
Par ierosinājumu uzstādīt ceļa zīmi Semināra ielā, Valkā 

____________________________________________________________________________ 
(A.Roga, V.A.Krauklis, G.Albergs, I.Grandava) 

 
Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), N.Ozols 
Debatē: A.Roga, V.A.Krauklis, G.Albergs, I.Grandava 
N.Ozols paskaidro ceļa zīmes izvietošanas nepieciešamības iemeslus, proti, izskaust spēļu zāles 
apmeklētājiem piederošo automašīnu novietošanu pie pašvaldības ēkas, minot piemēru, ka uz Būvvaldi 
ierodas apmeklētāji, kuriem nav kur novietot automašīnu. 
Notiek diskusija par zīmes izvietošanas nepieciešamību ar laika ierobežojumu. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39. pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
7 deputāti (A.Roga, V.A.Krauklis, J.Anže, A.Krastiņš, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET - nav, 
ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atbalstīt ceļa zīmes “Apstāties aizliegts” (ar laika ierobežošanu) izvietošanu Semināra ielā 9, Valkā 
no pašvaldības ēkas sākuma līdz pašvaldības ēkas beigām. 

2. Par lēmuma izpildi atbild izpilddirektora vietnieks. 
 
Deputāts J.Anže atslēdzas no komitejas ZOOM vidotiešsaistes pulksten 13.30 
 
 

4.§ 
Par ēkas piešķiršanu Komunālās saimniecības nodaļas darbības nodrošināšanai 

____________________________________________________________________________ 
(A.Roga, V.A.Krauklis, I.Grandava, A.Birkavs, J.Žurovičs, L.Engere, G.Albergs) 

 
Ziņo, izklāstot iesniegtā iesnieguma saturu (pielikumā), D.Lapiņš 
Debatē: A.Roga, V.A.Krauklis, I.Grandava, A.Birkavs, J.Žurovičs, L.Engere, G.Albergs 
D.Lapiņš papildus paskaidro, ka iesniegumā minētā ēka, kas faktiski ir angārs Rūjienas 31, Valkā ēku grupā, 
būs piemērotas telpas nodaļas vajadzībām, kā arī, ja iegādāsies  hidrodinamisko automašīnu, šīs būtu 
piemērotas telpas, kur novietot šo mašīnu.. Turpinot D.Lapiņš informē, ka apkures ievilkšanai šajās telpās 
būtu nepieciešami apmēram EUR 45 000.  
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V.A.Krauklis norāda, ka šādā gadījumā būtu jāveic grozījumi izsoles noteikumos, kā arī jāmaina izsoles 
sākumcena, jautā, cik tieši telpas būtu nepieciešams nodaļas vajadzībām. 
Notiek diskusija par līdzekļu ieguldījumu šajā ēkā. 
A.Birkavs jautā, ar ko plānots apkurināt telpas un kas notiek Austrās 10, Valkā, D.Lapiņš paskaidro, ka 
plānots uzstādīt granulu katlu un G.Stalmeisters paskaidro, ka Austras 10 nav brīvu telpu. 
A.Roga jautā, cik procentuāli no visa angāra plāno aizņemt nodaļas vajadzībām. 
Notiek diskusija par iespējamām brīvajām telpām pilsētas teritorijā.  
I.Grandava izsaka viedokli, ka nodaļas atrašanās vienotās telpās ir pozitīvs risinājums, bet atgādina, ka līdz 
ar to mainīsies izsoles nosacījumi uz citām ēkām. V.A.Krauklis piekrīt, ka noteikti jāpārskata  nosacījumi, jo 
uz doto brīdi esošie daudzi nomnieki ir pārtraukuši līgumus. L.Engere aicina definēt, ko mēs vēlamies no 
telpām Rūjienas 31, runājot par izsoli,  jāaicina būs vērtētājs, lai noskaidrotu tirgus vērtību. 
L.Engere ierosina sakopēt telpu plānu un V.A.Krauklis aicina jautājumu izskatīt, kad telpu plāni būs pieejami. 
 
Tikmēr izskata nākamo 5.jautājumu. 
 
 

5.§ 
Par projektu zemes vienībā "Meža Tači" 

____________________________________________________________________________ 
(A.Roga, I.Grandava, G.Stālmeisters) 

 
Ziņo, izklāstot iesniegtā iesnieguma saturu (pielikumā), A.Birkavs 
Debatē: A.Roga, I.Grandava, G.Stālmeisters 
A.Birkavs informē, ka veicis aprēķinus saistībā ar “Meža Tači” mežu izstrādi, papildinot pašvaldības budžetu 
un ierosina uzdot uzdevumu izpilddirektora vietniekam veikt mežaudžu krāju noteikšanu, pasūtīt vērtētāju, 
kārtot apliecinājumu, kā arī aicina sekot līdzi tendencēm cenās.  
G.Stālmeisters piekrīt A.Birkava cirsmas izstrādes plānam, kā arī tam, ka jāstrādā pie tā, lai piesaistītu lielās 
izstrādes firmas. 
Notiek diskusija. 
Saimniecisko lietu komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
Komitejas locekļi atgriežas pie iepriekšējā 4.jautājuma, tiek apspriests ēkas plāns, kas tiek izdalīts 
komitejas locekļiem. Notiek diskusija par nepieciešamo telpu izvietojumu, pielietojumu nodaļas vajadzībām. 
V.A.Krauklis konstatē, ka noteikti nodaļai labāki apstākļi ir nepieciešami, lielā automašīna nebūs vismaz vēl 
divus gadus un turēt tukšas telpas nav īsti prātīgi. 
G.Albergs izsaka viedokli, ja būtu izplānots iepriekš telpu nepieciešamības plāns, tad varētu lemt par to. 
D.Lapiņš nosauc telpas, kas būtu nepieciešamas – 1,2,3,4,5,6,22,23, no kurām 3.telpā jātaisa katlu māja, jo 
ir iebrauktuves vārti, 5,6 vai 2.telpā nodaļas noliktavas telpas, 4,22,23 un 17.telpas ir vaļējas  - plašas telpas. 
Notiek diskusija par esošo apkures sistēmu un risinājumiem. 
I.Grandava izsaka viedokli par to, ja taisa nomas izsoli, tad jāizslēdz no izsolāmām telpām šīs telpas. 
V.A.Krauklis konstatē, ka izmaksas par ieguldītajiem līdzekļiem, ja pieņems lēmumu ierīkot apkuri šajās 
telpās, būs jāpieliek pie ūdens un kanalizācijas tarifiem. 
Notiek diskusija par nākamās izsoles nosacījumu piemērošanu. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39. pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
5 deputāti (A.Roga, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, G.Albergs, D.Bašķe)  PRET -  nav, ATTURAS – 1 deputāts 
(J.Žurovičs), 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Piekrist atdalīt Komunālās saimniecības nodaļas vajadzībām nepieciešamo ēku no objekta Rūjienas 
31, Valkā.  

2. Pieškirt finanšu līdzekļus apkures sistēmas projektēšanai un izbūvei 45 000 EUR, iekļaujot šo 
summu 2023.gada budžetā. 

3. Par lēmuma 1.punktu atbild Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības jautājumos. 
4. Par lēmuma 2.punktu atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 

 
 

6.§ 
Par grozījumiem Pilsētas  teritorijas apsaimniekošanas nodaļas darbinieku amatu vietu un darba 

samaksas sarakstā 

____________________________________________________________________________ 
(A.Roga, D.Bašķe, J.Žurovičs, G.Albergs, A.Birkavs) 
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Ziņo, izklāstot iesniegtā iesnieguma saturu (pielikumā), G.Stālmeisters 
Debatē: A.Roga, D.Bašķe, J.Žurovičs, G.Albergs, A.Birkavs 
D.Bašķe jautā, kurš kontrolēs ceļu apsekošanu, laika apstākļus utt., ja tiks likvidēta nodaļas vietnieka amata 
vieta, G.Stālmeisters paskaidro, ka ir bijušas domstarpības ar labiekārtošanas darbu vadītāju un esošo 
vietnieku par ceļu apsekošanu, tāpēc tika pierunāts cits cilvēks, kas vēros laika apstākļus un monetorēs 
ceļus. 
J.Žurovičs izsakās, ka vietnieks veica arī traktortehnikas apsekošanu, viņam bija zināšanas par šo tehniku, 
iespējams citiem darbiniekiem nav šādu zināšanu, vai nevarētu pārdalīt pienākumus un nosaukt šo amata 
vietu savādāk. V.A.Krauklis paskaidro, ka patreiz notiek konkurss uz nodaļas vadītāja amatu, kur patreizējais 
vietnieks var pieteikties, kā arī tajā brīdī, kad tika atdalīts izpilddirektora vietnieka amats, kā atsevišķs, tika 
runāts par to, ko tad darīs vietnieks, ja nodaļai būs pilnas slodzes vadītājs. 
I.Šalders izsakās, ka iespējams iepriekšējais nodaļas vadītājs, strādājot tikai uz pusslodzi  īsti nemaz nezin, 
kas īsti notiek nodaļā un cik kurš ir noslogots. 
G.Albergs izsakās par slodžu sadalījumu un jautā, kā tiks sadalīti pienākumi, G.Stālmeisters paskaidro, ka 
daļa no vietnieka pienākumiem pāriet nodaļas vadītājam, tā kā būs pilnas slodzes darbs, un daļa pienākumu 
nāks klāt dispečeram, kam arī tiek palielināta slodze no 0.6 uz pilnu slodzi.  
Notiek diskusija par pienākumu sadalījumu nodaļā. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39. pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
5 deputāti (A.Roga, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, G.Albergs, D.Bašķe), PRET - 1 deputāts (J.Žurovičs), 
ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Svītrot no Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas darbinieku amata vietu un darba samaksas 
saraksta amatu “Vadītāja vietnieks”, likvidējot šo amata vietu. 

2. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 
 
 

7.§ 
Par grozījumiem Vijciema pagasta pārvaldes Komunālās saimniecības darbinieku amata vietu un 

darba samaksas sarakstā 

____________________________________________________________________________ 
(A.Roga) 

 
Ziņo, izklāstot iesniegtā iesnieguma saturu (pielikumā), V.Šaicāns 
Debatē: A.Roga 
V.Šaicāns paskaidro par konstatēto kļūdu amatu sarakstā, kuru nepieciešams precizēt. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39. pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
6 deputāti (A.Roga, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs)  PRET -  nav, ATTURAS – 
nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Veikt  grozījumus Vijciema pagasta pārvaldes Vijciema komunālās saimniecības amata vietu un 
darba samaksas sarakstā precizējot kurinātāju amata vietu skaitu. 

2. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 
 
 

8.§ 
Par Kārķu komunālas saimniecības traktora vadītāja darba samaksas kārtību un algas likmi 

____________________________________________________________________________ 
(A.Roga, I.Grandava, L.Sīmane) 

 
Ziņo, izklāstot iesniegtā iesnieguma saturu (pielikumā), P.Pētersons 
Debatē: A.Roga, I.Grandava, L.Sīmane 
P.Pētersons paskaidro, ka diskutējot par šīs amata vietas atlīdzības kārtību tika konstatēts, ka būtu lietderīgi 
saglabāt akorda darba samaksu traktora vadītājam palielinot atbilstoši minimālās algas pieaugumam. 
Notiek diskusija par atsevišķu veicamo darbu apmaksas apmēru. 
L.Sīmane izsakās par Valkas pagasta traktorista darba apjomu. 
I.Grandava ierosina sadaļā “citi darbi” palielināt likmi uz 5.80 EUR. 
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Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39. pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
6 deputāti (A.Roga, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs)  PRET -  nav, ATTURAS – 
nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Veikt grozījumus Kārķu pagasta pārvaldes Komunālās saimniecības amata vietu un darba 
samaksas sarakstā precizējot traktora vadītāja darba samaksas kārtību un algas likmi. 

2. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā 
 
 

Sēde slēgta pulksten 14.50 
 

Sēdes vadītājs        Aigars Roga 

 

Protokolēja        Ilva Asejeva 
 


